
Möte 2016/17:STYR-22
Styretmötesprotokoll 16 februari 2017

Fysikteknologsektionen, Chalmers

Fysikteknologsektionen
Protokoll fört vid styretmöte

16 februari 2017

Tid: 12:04
Plats: Styretrummet

Närvarande

Vice ordförande Pernilla ”&Pille” Tanner
Kassör Lotta ”Lejon” Bergbom

Sekreterare Gustav ”Gustav Lindwall” Lindwall
Ordförande DP Martin ”Ruski-Patruski” Gardfjell
Ordförande F6 Rebecca ”Välta” Svensson

Ordförande FnollK Petter ”Vilse” Miltén
Ordförande SNF Victor ”Wåfflan” Wåhlstrand Skärström
Ordförande Foc Agrin Hilmkil

Ordförande FARM Joakim Sällberg

§1 Mötets
öppnande

Pernilla öppnar mötet kl.12.00.

§2 Val av mö-
tessordförande

I Sebastians frånvaro väljs Pernilla Tanner till mötesordförande.

§3 Val av
justerare

Rebecca Svensson väljs till justerare.

§4 Föregående
mötesprotokoll

Föregående mötesprotokoll föredrogs och lades till handlingarna.

§5 Runda
bordet

• Kärnstyret:

– Pernilla har mailat mycket om sektionens vecka skrivit propositioner.
– Lotta fortsätter sitt dagliga arbete och roddar sektionens middag.
– Gustav har skrivit proposition och sådant.
– Sofia är på andra sidan jorden.
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• FnollK: har tryckt kläder och planerar sin Axfoodpremiär. Skall prata med
programansvariga.

• FARM: har gjort småsaker, fixat inför lunchföreläsning, tryckt kläder.

• DP: har börjat med sin aspning.

• SNF: har varit på UU. De diskuterade ”entreprenöriellt lärande” som skall
införas på Chalmers. En annan förändring är att mastersinvalet förändras något.

• Foc: har planerat matlagning.

• F6: har arrat inför sin aspresa och skall ha vinprovning på måndag.

§6 Info

• Pernilla informerar om funktionärspasningen. På tisdag skall hon och Sebastian
på ett möte gällande TS lokaler.

• Martin informerar om den lyckosamma vändningen gällande sektionens soldäck.
Arkitektstudenterna vill arrangera en tävling, där det vinnande biddraget får
designa soldäcket!

§7 FUM Kårfullmäktige har öppnat för kandidatur. Vi skall uppmuntra våra teknologer att
söka till FUM.

§8 Vetenskaps-
festivalen

Vetenskapsfestivalen hörde av sig till Styret, och vill ha studenter från F och TM
som hjälper till. Ett förslag uppstår i att FARM kan ta vidare detta. Det verkar bra.

§9 Aspbudget
SNF

Lotta har kikat på denna och tycker den ser bra ut.

Beslut: Att godkänna SNF:s aspbudget.

§10
Sektionsmöte

Det rullar på. Maten är under kontroll, presidie är på gång och propositionerna är
på god väg. Det lutar dock att det kan behövas en stadgeändring för propositionen
gällande invalsprocesser. Det innebär att den propositionen kommer som tidigast
kunna tas upp LP4. På sektionsmötet tar vi därmed en öppen diskussion gällande
invalsprocesser som skall ge underlag till propositionen.

§11 Sektionens
vecka

En brist i kommunikationen har uppdagats. Akademihälsan tar betalt för sin lunch-
föreläsning, men det har betalats av instution tidigare år. Detta får betraktas som
en oförutsedd avgift. Vi diskuterar också garantiplatser till sektionens middag. Det
har delats ut en uppsjö av VIP-biljetter redan, så nu är det stopp mer eller mindre.
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§12 Övriga
frågor

Inga övriga frågor.

§13 Nästa möte Nästa möte blir 23 februari 2017.

§14 Mötets
avslutande

Mötet avslutades av Pernilla kl. 13:00.
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